
     
Zápis 

 z veřejné  schůze Osadního výboru Třemošnice konané  6. září 2022 
 
 
Přítomni: za obec Ostředek:  Ing. Marek Škvor – starosta 
                                              Blanka Svobodová – místostarostka 
                                              Lenka Chvojková – členka zastupitelstva 
 

                za osadní výbor: Marie Smítková, Ing. František Škvor, Milan Mecka a                                                   
Ing. Petr Šebesta 

 
               + 22 občanů Třemošnice – viz prezenční listina 
 

1. Schůzi zahájila a přivítala přítomné předsedkyně osadního výboru Marie Smítková. 
 

2. Kontrola zápisu z minulé schůze – provedla předsedkyně osadního výboru. 
– zhodnocení sekání trávy v Třemošnici 
– vypouštění septiku je zatím v pořádku 
– byl dovezen kontejner na plechovky. Vyváží se na zavolání! 

 
3. Starosta obce seznámil přítomné s důležitými body a plány, které se projednávaly 

na zasedáních zastupitelstva obce od poslední schůze OV a týkaly se především 
Třemošnice. 

 

• volby do obecního zastupitelstva – zaregistrována je 1 kandidátka; 
zastupitelstvo obce pro období 2022-26 bude mít 7 členů 

 

• parcipativní rozpočet – obec získala od Středočeského kraje dar 50.000,- Kč 
na realizaci projektů; tak je možné, že se uskuteční skoro všechny návrhy; pro 
Třemošnici je objednána rekonstrukce elektroinstalace do                                                                    
bývalého obchodu a indikativní radar (obec na něj získala povolení od MěÚ 
Benešov i DI PČR).   

 

• chodníky – pro Třemošnici byla zadáno vyhotovení studie proveditelnosti 
v horní části osady; čekáme na výsledek. 

 

• dotace na přestavbu bývalé školy v Třemošnici – dotace od MMR nebyla                                               
schválena, ale pokusíme se přes MAS Posázaví (patrně to bude možné až 
v roce 2023, dříve výzva nebude vypsána) 

 

• osadní výbor – s koncem funkčního období Zastupitelstva, končí automaticky 
i současný OV. Nové zastupitelstvo bude jmenovat nový OV. Do 19.9.2022 se 
mohou občané z Třemošnice se zájmem o práci v OV hlásit u pí Smítkové. 
Proběhnou volby do OV spolu s obecními volbami. 

                   

• domovní čističky – objevily se dva problémy – v Bělčicích se musí 
přepracovat projekt kvůli nesouhlasu jednoho majitele pozemku; v Třemošnici 
nedalo souhlas Povodí Vltavy pro vypouštění do kanalizace – přesto MěÚ 
souhlas udělí, jen se bude muset po 10 letech požádat o obnovení. 

                         
 
 
 



                
4. Diskuse 

 
M.M.: Kdy bude přistaven velkoobjemný kontejner? 

                              

V pátek 23. září. 
 

           Z.K. : Žádost o provedení ořezání javoru na zahradě, aby nebyl nebezpečný. 
                              

Prověří se stav řízení o povolení u pí Nedvědové.   
 

           L.Ř. : Dotaz na provedení rekonstrukce dešťové kanalizace v  Třemošnici. 
                             

Nejsou na to finanční prostředky; navíc občané Třemošnice prioritně chtějí 
jiné věci (oprava bývalé školy, vodovod, chodníky) 

 

           F.Š. : Umělý povrch z Ostředku na hřiště. Poradíme se a dáme vědět!    
 

           M.Š.: Chráněný strom javor je v lampě. Co s tím? 
                             

Poradíme se s ochranáři. 
  
   

5. Schůzi ukončila předsedkyně osadního výboru s tím, že příští schůze se bude konat 
v listopadu 2022. Poděkovala všem přítomným za účast. 

 
 
 
Zapsala: Marie Smítková 
 
 
 


